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Provinciale Ledenvergadering 

GroenLinks Zeeland 12 november 2018 Hotel Terminus Goes 

Aanwezig:    
Bestuur: Bart van Noord (voorzitter); Reint Rengers (secretaris), Leo Dalebout (penningmeester),  
Leden:   Adrie van Oosten, Gert van der Slikke, Jolande Hendriks, Eelko Vooijs, Henk Struijk, Marcel 
Schietekatte, Ira von Harras, Tjeu van Mierlo, Theo Prins, Aad Smaal, Dick Anbeek, Jeroen Portier, Ineke Rijken, 
Gerwi Temmink, Dorith van Ewijk, Trees van der Borgt, Faye Bovelander, Joost Gerretschen, Iris Vergeer, Elise 
Renkema, Peter Blom, Rony Grooten, Frans van Kollem, Marten Wiersma, Adrie van ’t Westeinde, Peter Geene, 
Nienke Slump, Maaike Walraven, Ernst Jonker, Carel Bruring, Anezka van de Weg, Tiny Polderman, Frederique 
Mol. 
Afmeldingen:  Marianne Golsteijn, Petra de Ruijter, Leny van den Heuvel, Els Verhage, Mande Heddema, Jack 

Puijenbroek. 

 

1. OPENING 

Voorzitter Bart van Noord opent de vergadering en heet iedereen welkom, speciaal de leden die hier voor het 
eerst zijn. Voorstelrondje van degenen die voor het eerst zijn. 

 
2. NOTULEN PLV 2 JULI 2018 

Vastgesteld en geen vragen. 
 

3. VANUIT HET LANDELJK BUREAU  

Jaap Wortel geeft in een korte presentatie aan waar het landelijk bestuur nu voor al mee bezig is: 

• De campagne is de motor om te verbinden, te investeren en groeien.  

• Het GroenLinks Festival is de plek om elkaar te vinden en discussiëren. 

• De campagne van PS 2019 kent als ambitie verdubbeling van aantal zetels, van 30 maar 60 in de Staten. 

• In het verlengde daarvan de zetels in de Eerste Kamer, van 4 naar 8 à 10. 

• Campagne EP 2019 verdubbeling aantal zetels. 

• Kick-Off 2021 (op 24 november) groei naar 25+ zetels. 

• Rol van Provinciale afdelingen belangrijk 

Vragen: 

Frans van Kollem, de Partijraad is afgeschaft, en nu? Jaap: Daarvoor is nu het GroenLinks Festival bedoeld, het 
blijft nog een zoektocht wat het beste is. Het staat leden vrij daarnaast een discussiegroep op te richten. 

Nienke Slump: Zijn er vergelijkbare situaties, bijvoorbeeld Friesland, om van elkaar te leren? Jaap, ja dat kan, 
daarvoor is ook Plek ontwikkeld voor raadsleden en bestuursleden, uitwisseling van ideeën. Slack is dan voor de 
campagne.  

Tiny Polderman, het congres is en Zwolle, dat is een lange afstand. Jaap: ja dat blijft gejuich en tegenstand, Zwolle 
is vanuit Zeeland wel ver. 

Bart van Noord, GroenLinks is vooral gericht op grote steden, minder op platteland, wordt dat anders? Jaap: 
GroenLinks wil wel landelijk aandacht, daarbij gaat het om waar het effect het grootst is. Er is wel aandacht voor 



 

Provinciale Ledenvergadering 12 november 2018 – verslag: Reint Rengers       2 

platteland, in bestuur zitten ook veel mensen vanuit randstad, maar bijvoorbeeld in Zwolle, dan hebben we het 
over de aandacht voor vliegveld Lelystad. 

Gerwi Temmink, we moeten niet vergeten dat hier bij de verkiezingen een winst behaald werd van 250%, dat is 
meer dan elders. 

Marten Wiersma: de periferie heeft wel wat te bieden, bijvoorbeeld de groene landbouw! 

Adrie van ’t Westeinde, vraagt aandacht voor de waterschapsverkiezingen. Jaap: ik neem het nogmaals mee naar 
het landelijke bestuur. 

4. PRESENTATIE EN VASTSTELLING VERKIEZINGSPROGRAMMA 

Anezka van de Weg en Rony Grooten geven een presentatie/toelichting op het concept, per hoofdstuk. Het 
programma is samengevoegd in 3 hoofdstukken. 

Bart legt vervolgens de stemprocedure rondom de amendementen uit. De amendementen zijn van te voren 
ingediend, door het bestuur besproken met de programmacommissie, en daarna met advies voorgelegd aan de 
indieners. 

Adrie van ’t Westeinde wil graag de titel van het programma veranderen. Het woord samen weg, en het woord 
veilige. Bart vraagt waarom er dan geen amendement is ingediend hierover. We parkeren dit na de amendering.  

1e amendement, Gert van de Slikke, aangenomen. 

2e amendement, Frederique Mol, aangenomen. 

3e amendement, Henk Struijk geeft toelichting, afgewezen. 

4e amendement, van de commissie, aangenomen. 

5e amendement, Gert van de Slikke, aangenomen. 

6e amendement, Gert van de Slikke geeft toelichting, aangenomen. 

Vervolgens wordt over geamendeerd programma gestemd, aangenomen. 

Na de pauze geeft de programmacommissie een toelichting op de titel, n.a.v. de opmerkingen van Adrie van ’t 
Westeinde. De titel blijft, met toelichting. De titel is gecheckt bij leden. Het is de taak van de PCC om met 
programma aan de slag te gaan.  

 
5. PRESENTATIE EN VASTSTELLING KANDIDATENLIJST 

Er is geprobeerd zo veel mogelijk rekening te houden met de wensen van de vorige PLV, man en vrouw 
afwisselen, regio vertegenwoordigen. De commissie heeft gestreefd naar een mix van ervaren en niet ervaren 
kandidaten en naar harmonie in de fractie. Zij hebben 8 kandidaten gesproken, over voorkeuren en wat ze willen, 
dat heeft geresulteerd in enige wijzigingen in de lijst. Er is rekening gehouden met het profiel, politiek gevoel, 
ervaring en netwerk zijn van belang.  

Als stemcommissie zullen Leo Dalebout en Ernst Jonker optreden.  

Dick Anbeek stelt voor dat mannen zich terugtrekken, zodat de verhouding man vrouw beter uitkomt. Dorith van 
Ewijk namens de commissie ontraadt dat, er is veel werk verzet om een langere lijst te krijgen. 

Dan volgen er drie pitches, de nummer 3, 2 en 1 van de concept lijst stellen zich in die volgorde voor.  
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Tiny Polderman geeft een stemverklaring, Maaike zou niet op 2 moeten staan, want dat houdt in dat ze bij 
gekozen worden vertrekt uit de raad. 

Adrie van ’t Westeinde geeft stemverklaring, ondersteunt lijsttrekkerschap van Gerwi Temmink. 

Dorith reageert namens de kandidatencommissie, de kandidatuur is door de personen op de conceptlijst 
weloverwogen gedaan, en het zou een verkeerd signaal zijn naar personen de volgorde nu te veranderen. 

Vervolgens wordt de kandidatenlijst in stemming gebracht, schriftelijk. Er zijn 32 stemgerechtigde leden, 4 
aanwezige leden zijn volgens het landelijk bureau korter dan 4 maanden lid en niet stemgerechtigd (noot, 1 lid 
merkt op dat het lidmaatschap wel al langer bestaat, we moet echter helaas van de opgave uitgaan, zullen het 
wel natrekken). Er is ook gevraagd of er niet bij volmacht gestemd mag worden. De statuten staan dat niet toe, te 
meer daar het om personen gaat en tijdens de PLV er wijzigingen kunnen optreden, waarop niet bij volmacht 
geanticipeerd kan  worden. 

Plaats 1, Gerwi Temmink, 32 voor. 

Plaats 2, Maaike Walraven, 22 voor. 

Plaats 3, Eelko Vooijs, 31 voor. 

Plaats 4, Carel Bruring, 30 voor. 

Plaats 5, Adrie van ’t Westeinde, 31 voor. 

Plaats 6 tot en met 10, blokstemming, 32 voor. 

Plaats 11 tot en met 25, blokstemming, 32 voor. 

Er wordt na de PLV een persbericht verzonden, met deze kandidatenlijst, waarvan de eerste vijf zullen worden 
vermeld, en het verkiezingsprogramma. Tevens zullen we de ambitie aangeven. 

 

6. SAMENSCHOLING EN COMMISSIE FSS 

Marten Wiersma geeft een toelichting op het programma Samenscholing voor raadsleden. De insteek is meer 
focus op de eigen agenda van GroenLinks (eerste bijeenkomst). Daarvoor is de cursus Samenscholing opgezet, 
rondom de thema’s Energiestransitie, Zorgtransitie en Omgevingswet. Bij de laatste keer weinig reactie, dat stemt 
niet tevreden. Er volgt een nieuwe datum ergens in februari 2019, dan zullen raadsleden zich zeker aan moeten 
melden.  

De commissie telt nu 4 leden, uitbreiding met Marleen Blommaert uit Hulst. Naast Marten zijn de ander leden 
Tiny Polderman en Trees van de Borgt. De commissie wil zich focussen op de scholing, het welkom heten van 
nieuwe leden gaat daarom weer terug naar de afdelingen. 

 

7. RONDVRAAG 

Frans van Kollem vertelt over de campagne van Water Natuurlijk. Er zijn twee betaalde krachten bij Water 
Natuurlijk. De slogan voor de verkiezingen is: Groen, Veilig, Gezond. Breng Water Natuurlijk onder de aandacht 
van de leden, vrienden en kijk op de website van Water Natuurlijk voor het volledige programma. 

Gert van de Slikke vraagt aandacht voor Seaports. Bart vraagt aan de PCC dit inhoudelijk op te pakken. 
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8. SLUITING MET BORREL 

Er is nog altijd een vacature voor de functie van bestuursondersteuner, geen reactie tot nu toe. We doen opnieuw 
een oproep. De bestuursondersteuner zal zich vooral bezig houden met de onderlinge contacten binnen Zeeland. 

Met dit programma en deze kandidaten gaan we het maken! 

Dan sluiting en borrel.  


